
   
 
 
 
 
 
 

Date: 09-09-2024 
 

Element Materials Technology 
6775 NE Evergreen Parkway, Suite 400 
Hillsboro, OR 97124, United States 
               

Re: Attestation regarding RF Exposure Statement in the Official Manual 
FCC ID: HS9- TH2110WF01 
IC: 573R-TH2110WF01 
To whom it may concern: 
Ademco Inc. certifies that the Official manual for the Fuji X2S Smart Thermostat will 
containg the following statements: 
RF Exposure Statement 
FCC 

The antenna(s) used for these transmitters must be installed to provide a separation 
distance of at least 20 cm from all persons and must not be co-located or operating in 
conjunction with any other antenna or transmitter. 
IC Canada 

Warning: 

The antenna(s) used for these transmitters must be installed to provide a separation 
distance of at least 20 cm from all persons and must not be co-located or operating in 
conjunction with any other antenna or transmitter. 
Operation of in the band 5150-5250 MHz and 5250-5330 MHz is only for indoor use to 
reduce the potential for harmful interference to co-channel mobile satellite systems 
Mise en garde: 

Les antennes utilisées pour ces émetteurs doivent être installées de façon à assurer une 
distance de séparation d’au moins 20 cm de toutes les personnes et ne doivent pas être 
co-installées ou exploitées conjointement avec une autre antenne ou un autre émetteur. 
Les dispositifs fonctionnant dans la bande 5150-5250 MHz et 5250-5350 MHz sont 
réservés uniquement pour une utilisation à l’intérieur afin de réduire les risques de 
brouillage préjudiciable aux systèmes de satellites mobiles utilisant les mêmes canaux. 
 

 



   
Sincerely yours, 

 

        

Applicant Signature 

Printed Name: Christian Fouth 

Title: Sr. Wireless Certification Engineer 

Address: 1985 Douglas Drive North, Golden Valley, Minnesota 55422-3922, United States 

Tel.: 516-577-2000 

Email: christian.fouth@resideo.com 


